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PROJEKT PROTOKÓŁU NR XLIV/2014 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W GŁOGÓWKU 

z dnia 30 czerwca 2014 r. 

 

Obrady XLIV Sesji Rady Miejskiej w Głogówku odbyły się w Sali posiedzeń Urzędu 

Miejskiego. Otwarcia i przeprowadzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Głogówku Krzysztof Barton. Przywitał wszystkich przybyłych na posiedzenie gości oraz 

Radnych Rady Miejskiej. 

Na 15 Radnych, podczas obrad obecnych 15.  

Lista obecności Radnych, gości zaproszonych do udziału w sesji oraz lista sołtysów 

stanowią odrębny załącznik do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał proponowany Porządek Obrad: 

1.  Sprawy regulaminowe 

a) otwarcie sesji, 

b) stwierdzenie Quorum, 

c) uchwalenie porządku obrad,  

d) przyjęcie Protokołu z XLIII sesji RM. 

2.   Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

3.  Informacja na temat działalności placówek oświatowych w roku szkolnym 2013/2014 oraz 

stanu technicznego obiektów zarządzanych przez dyrektorów. 

4.   Informacja na temat kosztów utrzymania szkół i przedszkoli w Gminie Głogówek.  

5.   Zapytania Radnych - interpelacje. 

6.   Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany budżetu Gminy Głogówek na 2014 rok, 

b) zmieniająca uchwałę nr XXXVII/273/2013 Rady Miejskiej w Głogówku z dnia 30 

grudnia 2013 r. w sprawie współdziałania z Gminą Kędzierzyn – Koźle w zakresie 

realizacji obowiązku zapewnienia opieki bezdomnym psom wyłapywanym z terenu 

Gminy Głogówek w 2014 roku, 

c) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Głogówka, 

d) w sprawie wyrażenia woli przejęcia drogi powiatowej nr 2031 w gminie Głogówek, 

e) w sprawie wyrażenia woli przejęcia drogi powiatowej nr 1255 w gminie Głogówek, 

f) zmieniająca uchwałę Nr XLI/307/2014 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Powiatu Prudnickiego. 

7.  Udzielenie odpowiedzi na interpelacje Radnych zgłoszone na sesji bieżącej. 

8.  Wolne wnioski. Sprawy bieżące. 

9.  Zakończenie XLIV Sesji Rady Miejskiej w Głogówku. 
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Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z XLII Sesji Rady 

Miejskiej był dostępny do wglądu w Biurze Rady oraz BIPie. Zapytał o ewentualne uwagi do 

jego treści. Wobec braku zastrzeżeń protokół został poddany pod głosowanie i przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad 2.  

Burmistrz Głogówka Andrzej Kałamarz odczytał informację o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym, która została przyjęta do wiadomości i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 3, Ad 4.  

Zarówno „Informacja na temat działalności placówek oświatowych w roku szkolnym 

2013/2014 oraz stanu technicznego obiektów zarządzanych przez dyrektorów, jak  

i  „Informacja na temat kosztów utrzymania szkół i przedszkoli w Gminie Głogówek” została 

przyjęta do wiadomości i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 5.   

Radny Andrzej Wawer zgłosił potrzebę wykoszenia pobocza przy ul. Jana Pawła II. 

Poprosił o przygotowanie zlecenia na wykonanie tych prac.  

 

Radna Gabriela Nizińska: 

1. zwróciła się o wykonanie remontu muru oraz jezdni na ul. Dąbrowskiego, 

2. wskazała, że konieczne jest przeprowadzenie modernizacji oświetlenia ulicznego, 

3. zapytała o aktualny stan sprawy wodociągu z Rozkochowa – do Biedrzychowic, 

4. zapytała, kiedy zostanie położony asfalt na ul. Jana Pawła II, 

5. wskazała, że Dyrektorka ZMK wnioskowała o dotację do zakupu samochodu 

asenizacyjnego min. celem systematycznego oczyszczania kanalizacji burzowej  

w mieście, tymczasem kolejna jednostka OSP otrzyma nowy wóz strażacki, chociaż 

posiada takowy w dobrym stanie. Zastanawiała się, co dla Gminy jest ważniejsze, 

6. wniosła by pielęgniarki dojeżdżające do chorych były zwolnione z opłaty 

parkingowej, gdyż niejednokrotnie muszą nosić ze sobą ciężki sprzęt, 

7. zastanawiała się czy zasadnym jest finansowanie wystawnych obiadów ze budżetu 

Gminy, 

8. zapytała także, dlaczego Burmistrz wrócił wcześniej z Niemiec i kto pokrył koszt 

podróży. 
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Radna Barbara Grzegorczyk: 

•••• przypomniała swoje interpelacje dotyczące wysypania tłucznia na  

ul. Kolejowej. Wskazała, że pracownik merytoryczny urzędu pisemnie 

poinformował ją, że na ulicy tej nie przewiduje się wylania asfaltu, natomiast 

tłuczeń zostanie tam wysypany we wskazanym czasie. Radna podała, że nigdy 

nie postulowała o wyasfaltowanie tej drogi, a jedynie o zasypanie dziur 

kamieniem. Wyraziła swoje oburzenie tonem, w jakim została utrzymana 

odpowiedź, 

•••• przypomniała sprawę nieestetycznego wyglądu obejścia nowej „Biedronki”. 

Podała, że w ślad za swoja poprzednia interpelacja otrzymała rzetelna  

i wyczerpującą odpowiedź od kierownika ref. NLROŚ. W związku z monitem 

wystosowanym do „Biedronki” przez Urząd, z grubsza przeprowadzone 

zostały prace porządkowe na terenie obejścia sklepu. Jakkolwiek, zdaniem 

Radnej nadal panuje ogólny nieporządek. Wskazała, że pas zieleni przy drodze 

wjazdowej do dyskontu jest bardzo niechlujny. Stwierdziła, że należałoby 

zlecić ZMK uporządkowanie tego terenu, a „Biedronkę” obciążyć kosztami, 

•••• kolejnym terenem urągającym estetyce miasta jest nieruchomość przy sklepie 

EKO. Wskazał, że koniecznym jest zdyscyplinowanie właściciela posesji do 

uporządkowania terenu. Zaproponował, by podjąć uchwałę, która pomogła by 

zmobilizować mieszkańców do dbania o swoje posesje.  

•••• wskazała, że na wysokości posesji ul. Głubczyckiej 7 pojawiła się wyrwa  

w bruku, która systematycznie się powiększa.  

 

Radny Mieczysław Hołówko: 

• wniósł, by podczas tegorocznego łatania dziur zakończyć sprawę ubytku w jezdnia na 

ul. św. Anny, 

• wskazał, że na wyjeździe z ul. Zamkowej brakuje znaku informującego, że wyjeżdża 

się z drogi podporządkowanej na drogę główną. 

 

Radna Róża Zgorzelska: 

• wskazała, że na posiedzeniu Komisji ds. Rolonictwa i Ochrony Środowiska wniosła, 

by na niniejszą sesję zaprosić kompetentnego przedstawiciela Związku Aqua Silesia. 

W związku z niezrealizowaniem tej petycji, wniosła o zaproszenie go na następną 

sesję RM, 

• zapytała, dlaczego nie została wypłacona jej dieta za minione posiedzenie komisji 

Rolnej, 
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• zapytała czy wpłynęła już odpowiedź z ZDW w sprawie remontu chodnika  

w Biedrzychowicach oraz kiedy będą łatane dziury na drogach gminnych. 

 

Radny Powiatowy Dariusz Kolbek: 

• zapytał jak skończyła się poruszona przez niego sprawa wjazdu na posesję jednego  

z mieszkańców ul. Fabrycznej, 

• jakie były kryteria tworzenia listy gości zaproszonych na obiad podczas minionych 

Dni Gminy Głogówek i kto decydował w tej sprawie. 

 

Wiceprzewodniczący Władysław Kuzak: 

• wskazał, że został pominięty, podczas gdy inni Radni zastali wymienieni z imienia  

i nazwiska, w artykułach w „Życiu Głogówka” dotyczących nadania sztandaru dla 

OSP Szonów oraz Pikniku Kolejowego w Racławicach Śląskich, 

• wyraził swoje zdziwienie złożoną przez Burmistrza deklaracją podczas w/w imprezy, 

dotyczącą „zabezpieczenia środków” na przyszły rok. Wskazał, że to Rada jest ciałem 

ustawodawczym i decydującym, 

• zgłosił, że tłuczeń, którymi zostały zasypane dziury na drodze z Mionowa do 

Wierzchu jest za duży. 

 

Radny Andrzej Łukasiewicz swoje interpelacje skierował do Radnych Powiatowych: 

• wskazał, że wzdłuż drogi wyjazdowej z Racławic Śląskich do Głogówka kanalizacja 

burzowa jest zamulona, w wyniku czego woda opadowa przedostaje się do piwnic, 

• ta sama droga, już poza wsią, odcinek Racławice Śl. – Dzierżysławice jest zabłocona  

i zalana wodami opadowymi, co spowodowane jest przez zaorane rowy. Wniósł, by 

dążyć do odkopania tych rowów, 

• poinformował, że na wysokości posesji Zwycięstwa 124 w Racławicach Śląskich jest 

zapadnięta studzienka kanalizacyjna.   

 

Wiceprzewodnicząca Bogusława Poremba zwracając się do obecnych Radnych 

powiatowych, w nawiązaniu do interpelacji zgłoszonej przez Radnego Łukasiewicza, 

zapytała, kiedy będą odkopane rowy na drodze z Dzierżysławic do Racławic Śląskich. 

Wskazała, że wielokrotnie postulowała u Radnych Powiatowych w tej sprawie. 

 

 

Radny Marek Pelka: 
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• zwracając się do obecnych Radnych powiatowych zapytał czy mają jakieś informacje 

w sprawie mostu w Kierpniu, czy będzie on oddany do użytku przed dożynkami,  

• zwracając się do Burmistrza stwierdził, że nie zaproszenie Przewodniczącego Rady 

Powiatu na obiad czy też w ogóle na „Dni Gminy” jest wielkim „faux pas”. Poprosił  

o wyjaśnienia w tej sprawie.  

 

Radna Gabriela Nizińska wniosła, by sprawdzić czy wszystkie gminu oddające bezdomne 

psy do schroniska w Kędzierzynie – Koźlu partycypują w koszta utrzymania i jaki jest 

procentowy udział Gminy Głogówek w utrzymaniu schroniska w stosunku do pozostałych 

gmin. 

 

Radny Joachim Janik: 

• zastanawiał się nad zasadnością zamknięcia oddziału przedszkolnego na Oraczach na 

cały okres wakacji, w związku z prowadzoną budową świetlicy. Zapytał czy wobec 

tego, przy okazji nie można by przeprowadzić remontu komina, który jest w bardzo 

złym stanie i zagraża bezpieczeństwu i zdrowi dzieci, 

• poinformował, że wśród mieszkańców pojawiają się zarzuty, co do podziału środków 

na dofinansowanie remontu zabytków sakralnych. Podał, że dopóki każdy 

wnioskujący otrzymywał, po 10 tys. złotych, nie było zastrzeżeń. Obecnie jednak 

panuje opinia, że pieniądze zostały podzielone niesprawiedliwie, 

• poruszył sprawę planowanej budowy nowego wodociągu na Oraczach. 

 

Radny Mariusz Wdowikowski wniósł, by zwrócić się do ZDW w sprawie ustawienia lustra 

na drodze wojewódzkiej w Tomicach, na skrzyżowaniu z drogą prowadzącą do Góreczna, 

obok kapliczki.  

 

Ad 6.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie następujące uchwały: 

a) w sprawie zmiany budżetu Gminy Głogówek na 2014 rok, 

Wyniki głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się. 

 

b) zmieniająca uchwałę nr XXXVII/273/2013 Rady Miejskiej w Głogówku z dnia 30 

grudnia 2013 r. w sprawie współdziałania z Gminą Kędzierzyn – Koźle w zakresie 

realizacji obowiązku zapewnienia opieki bezdomnym psom wyłapywanym z terenu 

Gminy Głogówek w 2014 roku, 
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Wyniki głosowania: 

13 za / 2 przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

c) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Głogówka. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marek Pelka. Poinformowała, że 

sprawa niniejszej skargi ciągnie się już długo i była wielokrotnie poruszana, wobec czego 

przedstawi główny wątek problemu. Podał, iż w ślad za sugestią i na wniosek Burmistrza 

zostało zorganizowane spotkanie ze skarżącym, podczas którego, ze strony Burmistrza, padła 

propozycje by wspólnie rozwiązać sprawę i przebudowę przyłącza kanalizacyjnego 

sfinansować po połowie. Na co skarżący absolutnie się nie zgodził.  

Następnie temat został omówiony podczas posiedzenia Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Komisji podał, iż żaden z członków Komisji nie jest w stanie w 100% 

wskazać, że wina leży tylko po jednej stronie. Jakkolwiek uchwała, którą Radni są 

zobligowani podjąć nie przewiduje wskazania jedynie częściowej winy. Tak, więc orzec 

należy czy skarga jest zasadna czy też nie. W tym przypadku zaistniała sytuacja „słowo 

przeciw słowu”, gdyż żadna ze stron nie jest w stanie udokumentować swoich racji.  

Wobec powyższego Członkowie Komisji Rewizyjnej wnieśli o uznanie skargi, 

jako niezasadnej. 

Głos w sprawie zabrał prawomocny przedstawiciel skarżącego. Odnosząc się do 

zapisków zawartych w zgromadzonych w sprawie materiałach, wskazał, że znajduje się tam 

zapis mówiący o utrudnionym kontakcie telefonicznym i osobistym ze stroną skarżącą. Co 

zdaniem skarżącego jest nieprawdą. Poinformował, że w trakcie modernizacji inwestycji na 

ul. Mickiewicza doszło do zatkania kanaliku z budynku Mickiewicza 6. W wyniku, czego 

przez 3 miesiące jego piwnica była zalewana ściekami, a urząd bagatelizował sprawę. 

Wtenczas pracownik urzędu oraz ZMK został „dopuszczony do piwnicy”. W 2013 roku  

w obecności projektatna, nowemu wykonawcy wskazano miejsce ujścia starego przyłącza. 

Podał, że na jego prośbę w ubiegłym roku Radna Nizińska interweniowała podczas sesji  

w niniejszej sprawie, jednak kwestia ta została „pozamiatana pod dywan”.   

Zwracając się do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej poprosił o wyjaśnienie 

cytowanego w protokole ze spotkania z Burmistrzem stwierdzenia, że pozostali mieszkańcy 

„chodzili za swoja sprawą”.  

Skarżący stwierdził, że założeniem unijnego projektu było podłączenie kanalizacji 

sanitarnej wszystkim mieszkańcom, co jest obowiązkiem Gminy. Wobec powyższego 

niespełnione zostały warunki unijne. Tak, więc wskazanym jest wystosowania do Urzędu 

Marszałkowskiego pisma, o cofnięcie dotacji unijnej, gdyż inwestycja nie została 
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zakończona. Poinformował, że w dniu dzisiejszym złożył pismo, w którym wskazuje, że jeśli 

Radni i Burmistrz uważają, iż w tej sprawie zawinił on, niech skierują sprawę do sądu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obowiązkiem Komisji Rewizyjnej 

jest zbadanie skargi i stwierdzenie czy jest ona zasadna czy też nie. Wskazał, że nic nie stoi na 

przeszkodzie, by skierować sprawę na drogę sądową. A krok ten musi podjąć skarżący.   

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marek Pelka wyjaśnił, że przez zwrot „chodzili 

za swoja sprawą” miał na myśli fakt, iż wszyscy pozostali mieszkańcy ul. Mickiewicza zostali 

podłączeni do nowej kanalizacji, a przyłączenia zostały wykonane zgodnie z ich 

wskazówkami. Przeprowadzona inwestycja dotykała bezpośrednio każdego z nich, wobec 

czego pilnowali „swojej sprawy”. Stwierdził, że nie jest w stanie wskazać czy kontakt był 

utrudniony, czy nie. Pracownicy merytorycznie twierdzą, że tak, a skarżący, że nie. Tak więc, 

jak już było powiedziane jest słowo przeciw słowu. Ponadto poinformował, że nie jest także 

w stanie odpowiedzieć na pytanie, dlaczego miejsce poprowadzenia przykanalika zostało 

zaprojektowane w takim, a nie innym punkcie.  

 Skarżący podał, że osoby zaangażowane i odpowiadające za przeprowadzenie tej 

inwestycji na wszystkich szczeblach podlegały bezpośrednio Burmistrzowi. On sam nie miał 

na nic wpływu. Tak, więc posądzanie go o jakiekolwiek zaniechania jest absurdalne. 

Dociekał, na jakiej podstawie został dokonany odbiór tej inwestycji.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej wskazał, że godnym uwagi jest fakt, iż we wszystkich 

pozostałych kamienicach na ul. Mickiewicza prace zostały wykonane należycie. Z informacji 

przedstawionych przez pracowników merytorycznych wynika, że wielokrotnie informowali 

telefonicznie skarżącego o potrzebie poszczególnych spotkań. Poprawnie informacje takie 

winny być przekazywane na piśmie. Wówczas były by twarde dowody. W chwili obecnej 

Członkowie Komisji Rewizyjna odczuwają pewien dyskomfort, gdyż brakuje dokumentów.  

 Skarżący zapytał, dlaczego poruszona na jednej z sesji przez Radną Nizińska sprawa 

nie rozdzielenia kanalizacji w budynku Mickiewicza 6 została „zamieciona pod dywan”. 

Poinformował takaż, iż pozostawiona w obecnym stanie kanalizacja budynku Mickiewicza 8 

może doprowadzić do jej zamulenia, gdyż ścieki tylko z jednego budynku nie przesuwają się 

z odpowiednią siłą i prędkością.  

Radny Andrzej Wawer zwracając się Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zapytał 

czy zasięgał informacji odnośnie kosztów przebudowy przyłącza.  

 Przewodniczący Marek Pelka poinformował, że takowe wyliczenia nie były 

przeprowadzone. Założeniem było, by zadanie sfinansować 50/50, co nie nastąpi w związku  

z brakiem woli współpracy ze strony skarżącego.  

 Wiceprzewodniczący Władysław Kuzak zapytał, kto projektował przebudowę  

ul. Mickiewicza i kto miał nad tym nadzór. Podał, że jest przeciwny by skarżący 
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współfinansował zadanie. Stwierdził, że winę powstania tej nieprawidłowości ponosi 

projektant, a skarga winna zostać uznana za zasadną.  

 Radny Andrzej Wawer przedstawił wniosek, by wykonać kosztorys przebudowy 

podłącza. 

 Skarżący wyliczając mankamenty różnych prac prowadzonych przez Gminę, które 

bezpośrednio go dotyczyły, stwierdził, że „nie dołoży ani złotówki”. Wskazał także, iż  

z prawnego punktu widzenia zmuszanie kogoś do niekorzystnego rozporządzania swoim 

majątkiem jest nielegalne.  

 Podsumowując powyższą dyskusję Burmistrz wskazał, że projekt został rozliczony,  

a Urząd Marszałkowski nie kwestionował żadnych wydatków związanych z realizacja tej 

inwestycji. Skarżący ma prawo przekazać sprawę do Urzędu Marszałkowskiego czy też sądu. 

Ze strony Gminy została przedstawiona propozycja polubownego załatwienia sprawy, która 

nie została przyjęta. Wobec czego pozostaje jednie droga sądowa.  

  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść uchwały uznającej skargę  

nr 2/2014 na działalność Burmistrza Głogówka za niezasadną i poddał ją pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

10 za / 2 przeciw / 3 wstrzymało się; 

 

 d) w sprawie wyrażenia woli przejęcia drogi powiatowej nr 2031 w gminie Głogówek, 

Wyniki głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

e) w sprawie wyrażenia woli przejęcia drogi powiatowej nr 1255 w gminie Głogówek, 

Radny Mieczysław Hołówko poinformował, że w sprawie niniejszej drogi rozmawiał  

z Wicestarosta Prudnickim, który poinformował go, iż działka, na której znajduje się ta droga 

należy do Gminy.  Chodzi o to, by uporządkować tą sprawę, tak by w dokumentach tylko 

jedna strona była właścicielem zarówno działki jak i drogi.  

Radna G.Nizińska stwierdziła, że nie jest to argumentem, by przejąć drogę.  

Radna B.Grzegorczyk zapytała jak była intencja Powiatu przyświecająca temu 

przekazaniu.  

Burmistrz odpowiedział, że Starostwo zwróciło się o przejęcie, a decyzja należy do 

Rady.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, której wynik przedstawił się następująco.   

Wyniki głosowania: 

0 za / 14 przeciw / 1 wstrzymało się; 
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f) zmieniająca uchwałę Nr XLI/307/2014 Rady Miejskiej w Głogówku z dnia  

31 marca 2014 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Prudnickiego, 

Radna B.Grzegorczyk zapytała czy będzie to chodnik jedno czy dwustronny. 

 Burmistrz odpowiedział, że zostanie odtworzony już istniejący chodnik.   

Wyniki głosowania: 

14 za / 0 przeciw / 1 wstrzymało się. 

 

 Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 15 min. przerwę.  

 

Ad 7.  

 Po wznowieniu obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, głos zabrał Radny 

Powiatowy Jerzy Dembczak, który poinformował, że będzie apelować w Starostwie 

Powiatowym w sprawie drogi Racławice Śląskie – Dzierżysławice. Podał, iż zgłosi także 

sprawę zapadniętej studzienki, a o rezultacie powiadomi telefonicznie Radnego Łukasiewicza. 

Zwracając się do Radnego Pelki podał, że most w Kierpniu będzie remontowany  

i dopuszczony do użytku pieszych oraz pojazdów do 3-5 tony. Pieniądze na ten cel są 

zabezpieczone, natomiast termin wykonania inwestycji nie jest mu znany. Ponadto Radny  

J. Dembczak poinformował, że lada dzień ruszą prace melioracyjne na ul. Wiejskiej. 

Remontowany będzie także Zespół Szkół w Głogówku oraz Specjalny Ośrodek  

Szkolno – Wychowawczy.  

Wobec powyższego Wiceprzewodnicząca Bogusława Poremba zwróciła uwagę, że 

ona także postulowała w sprawie drogi Racławice Śląskie – Dzierżysławice. Podała, że ta 

sprawa ciągnie się już drugą kadencje i, że oczekuje pomyślnego jej załatwienia.  

 

Następnie Burmistrz odpowiedział na następujące interpelacje: 

Radnego Andrzeja Wawra – zostanie zlecone wykoszenie poboczy na ul. Jana Pawła II; 

Radnej Barbary Grzegorczyk: 

1. poinformował, że droga na ul. Kolejowej zostanie utwardzona z dachówki. Burmistrz 

przeprosił także za pismo sporządzone przez pracownik merytorycznego, 

2. zgodnie z odpowiedzią kier. ref. NLROŚ urząd może jedynie monitować  

u właścicieli prywatnych posesji o doprowadzenie do czystości i estetycznego 

wyglądu. Ponadto podał, że obok nowej „Biedronki” powstanie mini galeria, tak wiec 

teren będzie zagospodarowany i zadbany, 

3. działka przylegający do EKO jest terenem prywatnym, wobec czego jedyne, co 

można zrobić to zwrócić się do właściciela o doprowadzenie do estetycznego wygląd; 
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Radnego Mieczysława Hołówko: 

1. ubytki w jezdnia na ul. św. Anny zostaną uzupełnione podczas tegorocznego łatania 

dziur, 

2. sprawa oznakowania na ul. Zamkowej zostanie przekazana do zaopiniowania policji; 

  

Radnego Joachima Janika: 

1. firmie wykonywującej remont przedszkolna na Oraczach zostanie zlecona wycena 

naprawy komina, 

2. w sprawie podziału środków na renowacje zabytków, Burmistrz stwierdził, że zawsze 

ktoś będzie niezadowolony, a komisja przydzieliła środki w takiej a nie innej postaci, 

3. poinformował, że w tym roku zostanie wykonana dokumentacja na budowę nowego 

wodociągu na Oraczach. Następnie zostaną podjęte działania, by wstrzelić się w jakiś 

program z dofinansowaniem. 

 

Burmistrz poinformował, że na pozostałe pytania zostanie udzielona odpowiedź 

pisemna.  

 

 Następnie głos zabrał Radny Powiatowy Dariusz Kolbek. Potwierdził, że będzie 

przeprowadzony remont mostu w Kierpniu, koszt inwestycji to 150 tys. Zwracając się do 

Wiceprzewodniczącej Bogusławy Poremby podał, że wielokrotnie postulował w sprawie 

drogi Racławice Śląskie – Dzierżysławice, jednakże jako Radny opozycyjny nie ma siły 

przebicia w tej kwestii. Zaproponował, by Wiceprzewodnicząca osobiście apelowała  

u Starosty.   

 

Ad 8.  

Radny Andrzej Wawer poinformował, że dnia 14 czerwca br. wybrani Radni 

reprezentowali Radę Miejską w Głogówku w VIII Integracyjnych Zawodach Samorządowych 

w strzelectwie sportowym, gdzie zajęli II miejsce. Na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej 

złożony został dyplom wraz z pucharem oraz medalem.   

 

Radny Norbert Burczyk zapytał o sprawę projektu uchwały dotyczącej poparcia 

budowy obwodnicy Głogówka.  

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że została wystosowana pisemna informacja 

do przedstawiciela Komitetu w tej kwestii, a sprawa będzie ponownie podjęta po wakacyjnej 

przerwie podczas procedur komisyjnych w sierpniu.  
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Radna Barbara Grzegorczyk zapytała czy odrolnienie części terenów w kierunku 

Rzepiec jest związane z przyłączeniem tego sołectwa do Głogówka.   

Burmistrz odpowiedział, że odrolniony zostanie 10 hektarowy areał po jednej i drugiej 

stronie drogi, a związane jest to z planowaną inwestycją firmy Filplast. Teren należy do 

Agencji Rynku Rolnego. W przypadku ziemi leżącej poza miastem konieczne jest dokonanie 

opłaty za odrolnienie. Wobec czego Gmina zwróciła się do Ministra Spraw Wewnętrznych  

i Premiera o rezygnacje z opłaty odrolnienia poprzez poszerzenie granic administracyjnych 

miasta Głogówka. Jest to możliwe dopiero po przeprowadzeniu konsultacji. Burmistrz 

wskazał, że gmina na tym nic nie traci, a jedynie stara się ułatwić podmiotowi gospodarczemu 

przeprowadzenie inwestycji. Dzięki czemu powstaną nowe miejsca pracy.  

 

Radny Marek Pelka zapytał czy poruszona sprawa zaproszeń na „Dni Gminy” jest tak 

skomplikowana, że wymaga odpowiedzi pisemnej.  

Burmistrz odpowiedział, że jest to kwestia nieskomplikowana, a absurdalna. 

Radna Gabriela Nizińska dociekała, czy nie zaproszenie Przewodniczącego Rady 

Powiatu jest zemstą wobec konkurenta. 

Burmistrz podał, że każdy ma prawo do własnej interpretacji, a odpowiedź zostanie 

udzielona na piśmie.  

 

Następnie głos zabrał Sołtys sołectwa Wierzch Norbert Czaja. Poinformował, że 

sołectwo zwracało się do sądu o ustalenie właściciela działki znajdującej się w środku wsi. 

Sąd orzekł, że właścicielem jest Skarb Państwa. Urząd Skarbowy, jako przedstawiciel, 

zwrócił się do Rady Powiatu Prudnickiego o przejęcie niniejszej działki. Teren ten jest ważny 

dla mieszkańców Wierzchu. W planie jest budowa ogrodzenia, jednak może ono powstać 

dopiero po przejęciu działki przez Starostwo. Wobec czego Sołtys prosił obecnego Radnego 

Powiatowego Dariusza Kolbka jak również Radnego z obwodu Wierzch Władysława Kuzaka  

o interwencję w tej sprawie.  

Sołtys poprosił także Radnego D. Kolbka, jako członka partii PIS o posprzątanie 

swoich plakatów wyborczych rozwieszonych we wiosce.  

 

Wiceprzewodniczący Władysław Kuzak, zwracając się do Burmistrza poprosił, by na 

łamach „Życia Głogówka” opublikować osobowy skład komisji przyznającej środki na 

rewitalizacje zabytków sakralnych.  
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Radna Róża Zgorzelska wskazała, że podczas majowych procedur komisyjnych 

postulowała o przedłożenie protokołu z posiedzenia w/w komisji. Do dnia dzisiejszego nie 

otrzymała owego protokołu.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej odnosząc się do minionych „Dni Gminy Głogówek” 

złożył szczególne podziękowania na ręce Dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury 

Rafała Miczki, podziękował również wszystkim osobom zaangażowanym w organizacje 

imprezy.   

 

Ad 9.  

W związku z brakiem dalszych interpelacji Przewodniczący Rady Miejskiej  

Krzysztof Barton zakończył posiedzenie XLIV Sesji Rady Miejskiej w Głogówku. 

 
 

 


